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Yttrande – Markfråga Slätten (KS 2019/242) 

Beslutsförslag 

Förvaltningen föreslår nämnden att besvara KSAU att nämnden är beredd att stå för kostnader 

som faller utanför tekniska nämndens uppdrag enligt reglemente för den ökade ytan vid 

Slättens förskola 

Bakgrund 

Kommunstyrelsens arbetsutskott fattade ett beslut vid sitt sammanträde 2020-03-18 att innan 

beslut om storleken på förskolegården vid Slättens förskola begära in svar från barn och 

utbildningsnämnden kring hur mycket mark nämnden är beredda att stå för kopplat till 

kostnaden. Då beslutet inte anger specifikt vilka kostnader som avses har ett förtydligande 

begärts av förvaltningschefen till kommunstyrelsens ordförande som anger att kostnaden 

endast avser underhåll och skötsel av de nu begärda och inhägnade ytorna, ej markköp.  

Förvaltningens yttrande 

En nämnds uppdrag fastställs och beskrivs i ett reglemente från kommunfullmäktige. I det 

senaste reglementet, KF beslut 2018-11-26, för barn och utbildningsnämnden ingår inte 

skötsel och underhåll av fastigheter och dess yttre miljöer. Däremot så återfinns denna del i 

Tekniska nämndens reglemente under §3 punkt 1:  

Teknisk nämnd ansvarar för:  

”fastighetsförvaltning så som utförande av byggande, drift- och underhållsåtgärder enligt 

underhållsplan samt reinvesteringar av kommunens fastigheter och därtill hörande yttre 

miljö.” 

Det är inte tydligt vad KSAU anser hamnar utanför tekniska nämndens reglemente vad gäller 

underhåll och skötsel av de nu begärda och inhägnade ytorna. Om den praxis vi har nu gäller 

även framöver så är detta av mycket ringa art varför förvaltningen rekommenderar nämnden 

att besvara KSAU att nämnden är beredd att stå för kostnader som faller utanför tekniska 

nämndens uppdrag enligt reglementet för den ökade ytan vid Slättens förskola. 
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